
Udlændinge- og Integrationsudvalget

Til: Udlændinge- og integrationsministeren

Dato: 24. januar 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UUI alm. del

Spørgsmål 372
Vil ministeren redegøre for, hvordan det kan ske, at Flygtningenævnet og Ud-
lændingestyrelsen, der er en styrelse under Udlændinge- og Integrationsmini-
steriet, allerede den 10. januar 2017 var opmærksomme på Paposhvili-dom-
men og ”besluttede at "optage" dommen, så der henvises til den på Flygtnin-
genævnets hjemmesiden under praksis fra Den Europæiske Menneskerettig-
hedsdomstole”, uden at departementet også blev opmærksomme på dommen
(jf. artiklen ”12 embedsmænd fremhævede dom et år før Støjberg reagerede”
af 23. januar 2018 på radio24syv.dk)?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Astrid Krag (S).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 19. februar 2018 kl. 11:00.
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Astrid.Krag@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Martin Henriksen
formand
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